

B R Y N / H E L L E R U D S U F

4. juni 1968.

Program for Bryn/Hellerud SUFs arbeidsmøter sommeren 1968.

Arbeidsmøtene kommer som før til å ta opp aktuelle lagssaker, drøfte aksjoner osv. I tillegg kommer en hovedpost på hvert møte hvor vi skal diskutere ett emne fra debattene på Tromøya.

programmet for disse emnene ser slik ut:

Søndag 2. juni: SUF-aktivisme og aksjonsformer v/Jorun G [redacted] sen

Søndag 9. juni: Skolepolitikk v/Pål S [redacted]

Søndag 16. juni: Det antiimperialistiske arbeidet v/Arild J [redacted]

Søndag 23. juni: Staten og revolusjonen v/Sverre K [redacted]

Søndag 30. juni: Kulturen og kunsten v/Morten F [redacted]

Søndag 7. juli: Revolusjonært parti eller valgmaskin v/Tron Øg [redacted]

Søndag 14. juli: Kritikk av SUF v/Astor L [redacted]

Søndag 21. juli: Strategi for Sommerleiren.

Møtene skal etter planen alle begynne kl. 11.00.

Det vil bli sendt innkallelse som vanlig med beskjed om sted. Men for å spare porto og unødig arbeid ber vi alle medlemmer fylle ut slippen nedenfor med beskjed om når de er hjemme i ferien og når de er bortreist, og enten levere den på første arbeidsmøte, eller sende den til laget (Bryn/Hellerud SUF v/Bente R [redacted]. Karlstuvn. 10, Oslo 6) så snart som mulig. NB! DETTE ER VIKTIG!

Jeg vil være hjemme i tidsrommet

og bortreist i tidsrommet

.....
Navn

SUF's sommerarrangementer.

Avreise fra Oslo om morgenen 30 juni med tog.

Deltagerne vil besøke følgende steder:

Trondheim, Mosjøen, Mo i Rana, Bodø, Tromsø, forbi Nordkapp, Vardø, Vadsø, Kirkenes, tvers over Finnmark, Hammerfest, Harstad, Sortland, Svolvær, Sandnesjøen, Brønnøysund, til Trondheim den 16 juli og tilbake til Oslo samme kveld. Turens formål er å skaffe deltakerne førstehåndskjennskap til levevilkår og næringstruktur i Nord-Norge, samtidig som de vil komme til å delta i møtevirksomhet og annen politisk aktivitet. Prisen for denne reisa blir ca. kr. 600,-. Innkvartering skjer privat. Deltakerne må ha med sovepose.

Husk sommerleiren på Tromøya ved Arendal 4-11 aug.

Påmeldingsfrist 1 juli. Leiravgift kr. 100,-. Middag innkludert.

NATO PROTEST 68 på Island 21 juni-1 juli.

I forbindelse med NATO's ministerrådsmøte i Reykjavik har Islands sosialistiske ungdomsforbund innbudt NATO-motstandere fra hele norden til et anti-NATO arrangement i Reykjavik i tiden 22-30 juni. Arrangementet har fått navnet NATO-PROTEST 68.

Det vil omfatte en stor protestmarsj, flere møter og et seminar der NATO's antidemokratiske og kontrarevolusjonære rolle blir belyst.

Avreise vil skje med fly fra Oslo 21 juni. Tur-retur bilett kr. 600,-. Fri kost, losji og ekskursjon ut på landet er innkludert.

Påmeldingsfrist er satt til 5 juni.

Mer detaljerte opplysninger om sommerarrangementene og evt. påmelding kan skje til Bente R. [redacted] og Ka [redacted] 10. Tlf, 26 05 59.

VIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIGVIKTIG

"Retts"saka mot G

Onsdag 5. og torsdag 6. juni står Odd Erik G n for Oslo Byrett, tiltalt for ulovlig demonstrasjon lørdag den 6.april 1968 på Eidsvolds plass utenfor Stortinget, og for å ha deltatt i den såkalte "lenkeaksjonen" like før jul i fjor. Som kjent satt G n i varetektsfengsel i fire uker fra 6.april til 4.mai, en åpenbar provokasjon fra klassepurken.

Anklagen lyder på vold mot politiet, og blir av politiet sett på som "meget alvorlig". Til tross for at vitner kan bekrefte at det var politiet som brukte vold, må vi regne som sikkert at G vil bli dømt av denne klassesdomstolen.

I den anledning har Oslo-utvalget for Vietnam tatt initiativet til følgende aksjoner:

Onsdag 5.juni vil det med politiets tillatelse bli stands på fire steder i byen, fra kl.9.00 til kl.16.00. De fire stedene er i Gågata(Lille Grensen), På hjørnet Apotekergt.Akersgt.(ved Aftenposten), på hjørnet Karl Johans gt.Kirkegt(ved Semb) og vis a vis hotell Viking. Fra stands'ene skal vi bibringe folk forståelsen om at vi lever i et klassesamfunn, at politiet, rettsvesenet og statsapparatet forøvrig bare tjener den herskende klassen. I tillegg til stands har politiet gitt sin velsignelse til at medlemmene av Oslo-utvalget (det vil etter vår definisjon si alle medlemmer av FNL-gruppene i Oslo) går rundt i byen med plakater på brystet og ryggen som forteller om saka mot G , disse vil også dele ut løpesedler om klassepurken.

DERFOR: Alle som har anledning møter på sol.kom. kl.8.30, alle andre møter så fort de kan. Det er viktig å skape publisitet om saka, la derfor parolen bli: MØTEPLIKT 5.JUNI til aksjon mot klassepurken.

6.juni er det ikke søkt om tillatelse til noen aksjoner, men dommen vil falle på denne dagen. Om kvelden den dagen er det derimot et stort møte i Folkets hus arrangert av Vålerenga SUF og fylkesstyret. Tittelen for møtet er AKSJONSFORMER, og det vil bli innledninger ved Tor Mo (fra SUFs sentralstyre) og Odd Erik G n. Deretter blir det debatt. Møtet finner sted i Folkets hus sal M kl. 19.00 og altså torsdag 6.juni. Det er derfor å anta at det etter møtet kommer til å bli en massereaksjon mot dommen til G . Dette blir altså et meget viktig møte i mange henseender. MØT OPP! MØT OPP!

Referater.

Medlemsmøte på Klosterheim mandag 20. mai kl. 19.00:

Ca. 30 til stede. Dagsorden: 1. Formalitetssaker

2. Nord-Norge-tur, Islandstur, Sommerleir

3. Vietnamarbeidet

4. Deling av laget

5. Eventuelt

6. Sverre Kr om studentopptøyene.

Pål St ble valgt til ordstyrer. Under første punkt ble det tatt opp tildels kraftig kritikk av styret, og det munnet ut i en debatt som tok mesteparten av møtet, og man ble etterhvert enig om å sløyfe hovedposten til fordel for denne debatten som man fant så viktig for lagets framtid.

Debatten viste at folk var misfornøyd med møtene. Medlemsmøtene var for dårlig forberedt og arbeidsmøtene behandlet for mange småsaker. Det ble innskjerpet at disiplinen på arbeidsmøtene måtte styrkes, så ingen forlater møtet for å "fly på kjøkkenet" osv. Det ble lagt vekt på at vi må utvide studieaktiviteten. Enkelte mente at vi burde satse mer på åpne møter med god annonsering (med plakater og løpesedler) samtidig som vi intensiverer den indre aktiviteten, slik at vi oppnår en ekspansjon både innad og utad. Det var enighet om at styret for framtida skulle ta seg av formalistiske småsaker, slik at arbeidsmøtene bare behandler større og vesentligere saker.

Under annet punkt på dagsordenen ble det oppfordret til de som kan å delta i disse viktige arrangementene. Det ble sendt lister rundt for påmelding.

Under punkt 3 pekte Jorun på at dugnadsordninga måtte reorganiseres. Svend K fra Danmark, som var tilstede på møtet, opplyste at det også i år vil bli arrangert pinsemarsj. Punktet ble avsluttet med at vi utpekte ansvarlige for Vietnam-arbeidet innen Bryn/Helleruds område.

Det hersket enighet om at Oppsal burde skilles av som eget SUF-lag. Det ble reist spørsmål om vi ikke skulle dele Tveita/Haugerud og Teisen/Bryn med det samme, men man vurderte situasjonen slik at det ikke ville være heldig på det nåværende tidspunkt, men at vi skal arbeide med en ny deling som mål.

Det ble valgt et arbeidsutvalg for Oppsal SUF, og Bjørn N n fikk i oppgave å innkalle dette til møte før arbeidsmøtet 26.mai.

Møtet ble hevet ca. kl. 22.15.

Arbeidsmøte søndag 26.mai hos Øgrim kl. 11.00.

Møtet åpnet med valg av referent og ordstyrer. Odd-Erik G 1
fra Vålerenga SUF ble valgt til ordstyrer.

Dagsorden var satt opp som følger: 1.Deling av laget

2.Arbeidet i sommerferien

3.Forholdet til SF

4.Eventuelt.

Leikny ville ha opp som eget punkt fylkesstyrets seks minimumskrav,
men dette ble besluttet utsatt til et seinere møte.

Ad pkt.1: Bjørn N: redegjorde for arbeidet i arbeidsutvalget for
Oppsal SUF som ble nedsatt på medlemsmøtet på Klosterheim 20.5.

Arbeidsutvalget foreslo følgende geografiske grenser for det nye
laget: Beverlia-Østmarkveien-Oppsalveien-Østensjøveien-Jernbaneveien
-Tvetenveien-Hellerud Gårdsvei-Trolldalsveien.

Arbeidsutvalget hadde planer om å arrangere stiftelsesmøte torsdag
30.mai, men dette ble avvist p.g.a. viktig eksamen for mange av kad-
rene dagen etter, det ble enighet om å arrangere stiftelsesmøte
rett etter pinseferien. Imens fortsetter arbeidsutvalget sitt arbeid.
Arbeidsutvalget foreslo følgende styre for Oppsal SUF, en innstilling
som vil bli framlagt på stiftelsesmøtet: Formann: Trond L. . Vise-
formann: Lars R. . Sekretær: Svanhild A. . Kasserer/Studiesekre-
tær: Bjørn N . Redaktør: John Willy K . 1. Bibliotekar: Leikny
Ø og styremedlemmer: Inger T. og Ingrid M .

Arbeidsutvalget gjorde oppmerksom på at de tenkte seg at lagsbiblio-
teket skulle være felles for Oppsal og Bryn/Hellerud.

Arild pekte på en mangel ved det foreslåtte styret; faglig leder,
og foreslo Vidar S. d. Det ble enighet om å føye ham på styre-
medlemslista, slik at laget etter start kunne diskutere behovet for
en faglig leder. Arbeidsutvalget tok sikte på å avholde det første
åpne møtet omkring 10.-15.juni, og foreslo at hovedposten skulle være
en innledning om SUF ved Jorun G. 1, dessuten vil man satse
på visesang, Co 1 og/eller Mi .

Med hensyn til det resterende av Bryn/Hellerud ble det bestemt at det
sittende styret skulle gå av og et arbeidsutvalg skulle velges. Det
var enighet om at det nye arbeidsutvalget burde bestå av en kjerne
kadre fra Tveita og en fra Teisen, med sikte på ny deling til høsten.
Styret hadde innstilt følgende til arbeidsutvalget:

Fra Tveita: Bjørn-Harald J. n, Jorun S. s, Bente R. g og

Per H. j.

Fra Teisen: Sissel F. k, Terje Lie A. i, Odd H. i og Mons r. .

Astor ville ha May-Britt R. i tillegg fra Tveita og pekte på at Bente og Per sannsynligvis kom til å få lite tid til Lagsarbeid fra høsten av. Det ble enighet om å supplere arbeidsutvalget med May-Britt. Det ble enighet om å erstatte Terje Lie A. n med Erik B. og om at Arild J. n skulle erstatte Odd H. n. dersom det viste seg at han var for opptatt med arbeid i Grefsen/Sinsen SUF. Bente ble valgt til sjef for arbeidsutvalget ellers konstituerer det seg sjøl.

Det ble bestemt at Bryn/Hellerud skal arrangere et møte på Tveita før sommerferien, og det ble enighet om at NATO ville passe som møte-
emne. Det var enighet om at vi skulle prøve å få en motinnleder fra, og innby UH-kretsen på Tveita, som Lill fortalte litt om.

ad pkt.2: Lillian fortalte litt om styrets planer for virksomheten i sommerferien. Det var enighet om å ha arbeidsmøter hver søndag fram til avreisen til SUF-leiren på Tromøya i begynnelsen av august, og at hvert av diskusjonseminene på Tromøya skulle utgjøre hovedposten på ett arbeidsmøte. Det ble enighet om å bruke de to siste arbeidsmøtene før leiren til å legge opp strategi for den. Det ble diskutert hvem som skulle innlede på våre arbeidsmøter om emnene på Tromøya, og det var enighet om at vi så langt mulig skulle satse på krefter innen laget. Man kom fram til følgende: Staten og revolusjonen:Sverre v se , Revolusjonært parti eller valgmaskin?:Tron Ø. n. Det antiimperialistiske arbeidet:Arild J. n. Skolepolitikk:Pål S. (Om Manglerud:Trond I. n, om NFG:Mons F. k, Om Teisen:Pål S. i).

SUF-aktivisme og aksjonsformer:Jorun G. n. 1. Kritikk av SUF:

Astor I. n. 1. Kulturen og kunsten: Morten F. n.

Det var enighet om at arbeidsmøtene skulle være felles for Oppsal og Bryn/Hellerud, men vi vil selvfølgelig ikke avvise kadre fra andre lag.

Det ble reist forslag om at vi skulle satse på å arrangere arbeidsmøtene på typiske utfartssteder, f.eks. Langøyene så folk ikke skulle få inntrykk av å "kaste bort" en søndag med bra vær til å sitte inne på møte, og for på den måten kanskje få flere med på møtene. Det ble enighet om at det siste møtet før Tromøya skulle søkes avvirket på Langøyene med deltakere fra alle Oslo-laga, ellers var det enighet om at vi skulle samles enten hos Ø. m i Tr. n 12, eller hos Lillian i St. n 22, og derfra gå ut i Østmarka for å kombinere møtene med bading og friluftsliv dersom det var pent vær. En forutsetning for dette var at møtene berammes såpass tidlig at ikke dagen er gått før vi kommer oss av gårde 11-tida skulle passe.

Arild oppfordret folk som jobber i sommerferien til å undersøke mulighetene for fagorganisering.

Det ble nevnt endel aksjonsformer som vi må ta oss av. Sykkeldemonstrasjon, Trykking og utdeling av turistbrosjyre, trykking av oblater m.v. I tillegg kommer endel begivenheter som "Retts"saka mot G

5.juni, og Kronprinsens bryllup i august(dvs. statsbesøkene i den forbindelse) og et eventuelt besøk av "vår tids største fredsvenn, herr Lyndon Johnson fra USA og Texas". I forbindelse med saka mot G

5.juni ble det opplyst at det vil bli stand ved Tinghuset og stående demonstrasjon fra 9 til 16. Det ble poengtert at det er nødvendig med en masse-reaksjon på dommen som sikkert kommer til å bære et tydelig klasse-stempel, men det vites p.t. ikke om dommen faller samme dag.

Det ble tatt opp at det nå kunne være på tide å bevapne seg mot klassepurken, men det ble straks avvist som ultra-links. Vår linje er ikke å angripe purken, vi forsvarer oss derimot mot overgrep fra dens side. Det ble også lagt vekt på at vi for framtida under demonstrasjoner må forstå når vi ikke lenger har initiativet, og da trekke oss unntøftest mulig. Men i første rekke satser vi sjølsagt på å beholde initiativet så sant det er mulig.

ad pkt. 2 Astor holdt en kort innledning om vårt forhold til SF der han poengterte at SF-arbeid for oss bare er en bi-oppgave. Vår hovedoppgave er SUF, og vi må bare drive SF-arbeid der vi har kapasitet til det, uten at det går ut over SUF-arbeidet. Vi må sjølsagt melde oss inn i partiet og øve innflytelse, men vi må hele tiden ha for øye at vi er primært SUF-ere. Det hersket stor enighet om dette.

Det var ingen viktige saker oppe under eventuelt, bare etpar beskjeder.

Møtet ble hevet ca. kl. 14. Det var ca. 35 til stede.

Mons F (referent)

Arbeidsutvalgsmøte onsdag 29.5 kl.18 . Bekkeli.

Tilstede: Odd H, Arild J, Mons F, Bente R, Sissel F, May-Britt R, Jorun S, Bjørn-Harald J, Gunnar G og Per H.

Dagsorden. 1. Konstituering

2. Arbeidet framover

3. Neste medlemsmøte

4. Sommergruppemøter(arbeidsmøter)

5. Eventuelt.

ad. pkt. 1. Sissel utpekt til å ta seg av utsendelser, May-Britt fungerer som sekretær, Jordan og Mikkell redaktører av nyhetsbulletin.

ad pkt. 2. Det ble lagt stor vekt på å få ut en nyhetsbulletin så snart som mulig. Jordan og Mikkell pålegges å ha den ferdig i pinsen.

Innholdet ble drøftet.

Styret kontakter hver enkelt personlig foran Ge n-saka, Bente og Sissel utpekt til det. Bente og Sissel sjekker også kartotekene. ad pkt. 3. NATO-møte. Bente sjekker mulighetene på Kringsjø. Per og Jordan snakker med UH-folket på Tveita om motinnleder (Heinz.) ad. pkt. 4. Programmet for sommergruppemøtene fastlagt. Mikkel varsler inn lederne. ad pkt. 5. Per sjekker hvem som har betalt kontingent. Liste over medlemmene foreligger til neste medlemsmøte.

(til pkt.1. Per fungerer som kasserer)

Neste styremøte mandag 3.juni kl. 19.00. Bekkeli.

* * * * *

Oslo/Akershus SUF og Skedsmo/Lørenskog SUF arrangerer møte i biblioteket på Strømmen fredag 7.juni kl. 19.00, og innbyr alle interesserte SUFere. Emne for møtet er KLASSEKAMP og innledere til debatt er Tron Ø 1, Sverre Kn n og Tor Mo e. Blåbuss går fra byen (Arbeidersamfunnets plass) kl. 18.00 og 18.15 og koster kr. 3,75 hver vei

HUSK: Møteplikt til aksjon mot klassepurken onsdag 5.juni kl. 8.30, eller så fort du kan, på Solkom.(Iduns gt. 5)

HUSK: Møte om aksjonsformer torsdag 6.juni kl. 19.00 i Folkets Hus sal M.

HUSK: Møte om klassekamp i biblioteket på Strømmen fredag 7.juni kl.19.

HUSK: Vårt førstkomende møte på Tveita. Innkallelse vil bli sendt som vanlig.

HUSK: Arbeidsmøter(Sommergruppemøter) hver søndag framover. Innkallelser vil bli sendt som vanlig.

HUSK: Å fylle ut og returnere slippen på side 1.

HUSK: Samme hva for et spørsmål en kommunist treffer på, må han alltid spørre "Hvorfor?". Han må tenke alt igjennom allsidig og selvstendig, han må vurdere om det er i samsvar med virkeligheten, om det er fornuftig. En må ikke i noe tilfelle følge andre blindt og oppmuntre til kadaverdisiplin.

(Mao Tse-tung. 1.feb. 1942)